
Styrelsemöte Böloms Jaktlag 

Protokoll 

 
Datum: 2023-03-13 

Tid: 19.00 

Plats: Teams 
 

Närvarande:  

Hans Stridh, Jonas Björkman, Magnus Björk, Magnus Martinsson, Fredrik Modig. 

 

§1 Mötets öppnande 

 

Hans öppnar styrelsemötet. 

 

§2 Agenda / Ärenden 

 

Genomgång av agenda och ärenden att hantera på styrelsemötet. 

 

§3 Ekonomisk rapport 
 

Kassan innehåller strax under 29 000, ingen älg såld under 2022 så därmed är kassan något 

lägre än normalt. 

 

§4 Passbygge, röjning, städdag. 

 

Jonas och Fredrik arrangerar och kommunicerar arbetet inför årets jaktsäsong, fokus kommer 

att vara på röjning då många pass under förra jakten var mycket dåligt röjda.  

 

§5 Uppskjutning 
 

Styrelsen beslutar att “Älgskyttemärke i brons” (dvs 3 godkända serier) kommer att gälla vid 

uppskjutning inför älgjakten 2023.  

 

En serie består av två skott mot stillastående älgfigur och två skott mot löpande älgfigur. 
 

Första skottet skjuts mot stillastående figur, efter ett par sekunder startar älgen och nästa skott 

skjuts mot löpande älgfigur. Proceduren upprepas sedan från andra hållet. 

 

För att serien ska vara godkänd måste alla 4 skott vara inom träffområdet på älgfiguren 

(Svenska Jägareförbundets reglemente för älgskyttemärket). 
 

Stående skytte gäller och en så kallad enkel skjutkäpp (en stödjepunkt i marken) får användas. 

Även stödkäpp som stödjer med en punkt i midjan får användas. Käppen får vara försedd med 

en klyka i änden. 

 
 

§6 Årsmöte 

 

• Tid för årsmöte: 

Sker i samband med uppskjutning. 



 

• Start av älgjakten.  
 

Styrelsens förslag: 

Att tidigare ordinarie jaktvecka övergår till två kortare (4-dagars) jaktveckor och 

planeras till 14/9 - 17/9 samt 21/9 - 24/9. Kravet för köttlott sänks från 60% till 50% 

så därmed räcker det med fyra (4) dagars deltagande för rätt till köttlott. Den primära 

anledningen till kortare jaktperioder med längre avbrott är slitage på lagets hundar. 
 

Oktoberjakten startar lördagen den 7/10. 
 

 

• Information kring planerad avskjutning, styckning och delning. 

 

a. Septemberjakt 

 

Införandet av vuxenlista på samma sätt som med kalvar fungerar mycket väl. Det 

är upp till var grupp att bestämma inbördes om djuret ska slaktas i slakthuset eller 

köras till extern slaktare.  

 

b. Oktoberjakt 

 

Som föregående år gäller att vuxna djur som skjuts under oktoberjakt delas av 

deltagande jägare i de fall som 4 eller fler jägare deltagit i jakten. Om ett vuxet 

djur fälls av 3 eller färre jägare så går djuret till försäljning och i de fall som 

deltagande jägare hanterar leverans och försäljning så utgår kompensation med 

30% av försäljningsbeloppet dvs 70% tillfaller jaktlagets kassa. I de fall som 

deltagande jägare inte själva vill hantera leverans och försäljningen så hanterar 

styrelsen detta och i detta fall tillfaller hela (100%) försäljningsbeloppet jaktlagets 

kassa.    

 

• Ordningsfrågor: 

• Tömning av tunna – rutiner. 

• Kontroll av vatten - före jakt. 

• Avstängning av vatten – efter jakt. 

 

 

§7 Övriga frågor 

• Stort behov av service av älgtrack. Hans åker och lämnar tracken för stor-service hos 

Anders “Diesel” Persson Mekaniska, under våren/sommaren. 

 

 

Vid protokollet: 

 

Magnus Björk 


